
Styremøte på teams 

07.09.2021 

 

Til stede: Rita, Leif Einar, Gaute, Hilde og Tor Ivar (ref). 

 

Sak 1. Utvidelse av aktivitetsområdet for resten av Møre og Romsdal. 

Sør-Trøndelag ehk har årsmøtevedtak på å ikke ha aktivitet i Møre og Romsdal. I etterkant av en 

prosess i Sør-Trøndelag, så har Jotunfjell fjordane ehk mottatt skriv fra ildsjeler i Møre og Romsdal 

om det er aktuelt for Jotunfjell å utvide aktivitetsområdet slik at Møre og Romsdal blir med. 

Diskusjonen med tanke på utvidelse pekte på at følgende er positivt: 

- Vil føre til økt aktivitet i klubben. 

- Det er mange engasjerte ildsjeler i utvidelsesområdet. 

 

Følgende vil/kan være negativt: 

- Enda større geografisk område. 

 

Styret vedtok å sende forespørsel til forbundsstyret om utvidelse av aktivitetsområdet. 


